



微电脑全自动封口机

MICROCOMPUTER AUTOMATIC SEALING MACHINE

机器设有安全保护装置，手触碰到安全挡板，杯托自动退出，更加安心使用；微电脑数控面板，LED 高清显示屏，轻触按键式设计，可视化操作。9cm、9.5cm 口径封杯轻松驾驭。

产品型号: XYF-95SN	产品名称: 微电脑全自动封口机
产品尺寸: 365x255x560mm	整体功率: 400W
机身净重: 28kg	封杯口径: 9、9.5cm
封杯速度: 480 杯 / 小时	封杯高度: 19cm 以下

The machine is equipped with safety protection device, the hand touches the safety baffle, the cup holder automatically exits, more secure use; micro computer numerical control panel, LED high-definition display, touch button design, visual operation. 9cm, 9.5cm caliber sealed cup, easy to ride.

Model: XYF-95SN	Product name: Capper
Size: 365x255x560mm	Power: 400W
Net weight: 28kg	Caliber: 9cm / 9.5cm
Speed: 480 cups / hour	Height: No more than 19cm



正面展示
Positive display



侧面展示
Side display

XYF 欣益芳封口机

自动封口机的四大优势

1. 温度保持稳定，跨度小；2. 使用方便，操作省心；3. 速度快，提高店铺效率；4. 使用寿命长，耐性好。

1. the temperature is stable, small span; 2. easy to use, operation worry; 3. speed, improve the efficiency of the shop; 4. long service life, good patience.



微电脑全自动封口机

MICROCOMPUTER AUTOMATIC SEALING MACHINE

机器设有安全保护装置，手触碰到安全挡板，杯托自动退出，更加安心使用；微电脑数控面板，LED 高清显示屏，轻触按键式设计，可视化操作。9cm、9.5cm 口径封杯轻松驾驭。

产品型号: XYF-H1	产品名称: 微电脑全自动封口机
产品尺寸: 365x255x560mm	整体功率: 50Hz~60Hz
机身净重: 28kg	封杯口径: 9、9.5cm
封杯速度: 480 杯 / 小时	封杯高度: 19cm 以下

The machine is equipped with safety protection device, the hand touches the safety baffle, the cup holder automatically exits, more secure use; micro computer numerical control panel, LED high-definition display, touch button design, visual operation. 9cm, 9.5cm caliber sealed cup, easy to ride.

Model: XYF-H1	Product name: Capper
Size: 365x255x560mm	Power: 50Hz~60Hz
Net weight: 28kg	Caliber: 9cm / 9.5cm
Speed: 480 cups / hour	Height: No more than 19cm



稳定电流插头
Stable current plug



轴承式卷膜
Bearing roll film

XYF 欣益芳封口机

高精度自动封杯，密封性强拒绝滴漏，操作简单方便，自动感应封口图案，封口精准。无声运作，安全快捷易用。

High precision automatic sealing cup, strong sealing, refused to drip, simple and convenient operation, automatic induction sealing pattern, accurate sealing. Silent operation, safe, fast and easy to use.





微电脑全自动封口机

MICROCOMPUTER AUTOMATIC SEALING MACHINE

产品配有微电脑智能芯片控制系统，封口温度保持在175~180℃，封口速度提升50%左右。采用电子眼装置，精准识别图案，精准封口，一万次检测无纰漏。

产品型号: XYF-95S	产品名称: 微电脑全自动封口机
产品尺寸: 365x255x560mm	整体功率: 400W
机身净重: 28kg	封杯口径: 9、9.5cm
封杯速度: 480 杯 / 小时	封杯高度: 19cm 以下

The product is equipped with microcomputer intelligent chip control system, the sealing temperature is kept at 175~180 degrees, and the sealing speed is increased by about 50%. Using electronic eye device, accurate identification of patterns, accurate sealing, the ten thousand test without fault.

Model: XYF-95S	Product name: Capper
Size: 365x255x560mm	Power: 400W
Net weight: 28kg	Caliber: 9cm / 9.5cm
Speed: 480 cups / hour	Height: No more than 19cm



XYF 欣益芳封口机

不锈钢打造多口径高封杯

进口式发热板，熔膜封口快且没有噪音。封口定位精准，具备9cm和9.5cm两种口径，适应力强。

Import type heating plate, melt film sealing quick without noise. Sealing positioning precision, with 9cm and 9.5cm two kinds of diameter, strong adaptability.



微电脑全自动封口机

MICROCOMPUTER AUTOMATIC SEALING MACHINE

机器设有安全保护装置，手触碰到安全挡板，杯托自动退出，更加安心使用；微电脑数控面板，LED 高清显示屏，轻触按键式设计，可视化操作。9cm、9.5cm 口径封杯轻松驾驭。

产品型号: XYF-120	产品名称: 微电脑全自动封口机
产品尺寸: 425x330x590mm	整体功率: 50Hz~60Hz
机身净重: 35kg	封杯口径: 12cm
封杯速度: 480 杯 / 小时	封杯高度: 19cm 以下
电压: 110V/220V	温度: 25~250 度可用

The machine is equipped with safety protection device, the hand touches the safety baffle, the cup holder automatically exits, more secure use; micro computer numerical control panel, LED high-definition display, touch button design, visual operation. 9cm, 9.5cm caliber sealed cup, easy to ride.

Model: XYF-120	Product name: Capper
Size: 425x330x590mm	Power: 50Hz~60Hz
Net weight: 35kg	Caliber: 12cm
Speed: 480 cups / hour	Height: No more than 19cm
Voltage: 110V/220V	Temperature: 25~250



稳定电流插头
Stable current plug



轴承式卷膜
Bearing roll film

XYF 欣益芳封口机

高精度自动封杯，密封性强拒绝滴漏，操作简单方便，自动感应封口图案，封口精准。无声运作，安全快捷易用。

High precision automatic sealing cup, strong sealing, refused to drip, simple and convenient operation, automatic induction sealing pattern, accurate sealing. Silent operation, safe, fast and easy to use.

